
         

ZAPYTANIE 

Poznań, 21 listopada 2019 r. 
 
Szanowny Pan 
Jacek Jaśkowiak 
Prezydent Miasta Poznania    
 

 

Zapytanie o liczbę niepublicznych żłobków dotowanych przez Miasto Poznań  

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

proszę o informację, ile niepublicznych żłobków otrzymuje dotację od Miasta i jaka liczba dzieci 

jest do tych placówek zapisana (objęta jest dotacją). 

 

Z poważaniem 

Dorota Bonk-Hammermeister 

Radna Miasta Poznania 


